

通告

NOTICE

致：「嘉文花園」各業戶

有關：會所兒童遊戲室攀爬設施事宜

管理處特在新的年度於會所兒童遊玩室增添全新攀爬設施,包括攀石牆及攀爬架,所有設施均已有配合的安全配備,希望給予小朋友在新一年有更多活動空間.各位監護人歡迎帶同小朋友到兒童遊戲室參與活動。

如對上述事宜有任何查詢,請致電 2736 6867 與會所職員或 2992 0916 與管理處職員聯絡。

嘉文花園管理
戴德梁行物業管理有限公司

2024年01月15日



To : All Occupiers of Carmen's Garden

15 January 2024

Re: The climbing facilities in the Children's playroom of Club House

Please be informed that the management office has added new climbing facilities in the children's playroom of the clubhouse in the new year, including rock climbing walls and climbing frames. All facilities are equipped with matching safety equipment, hoping to give children more space for activities in the new year. Guardians are welcome to bring their children to the children's playroom to participate in the activities.

Should you have any enquiries, please contact the Club House at 2736 6867 and the management office at 2992 0916

Management Office of Carmen's Garden
Cushman & Wakefield Property Management Limited



Our Ref : CAR/009/24
檔案編號
Post Till : 30/01/2024
張貼直至

CUSHMAN & WAKEFIELD
戴德梁行